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PROTOKÓŁ Nr 10/19 

z obrad X Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie w kadencji 2018-2023 odbytej w dniu  

30 sierpnia 2019 r. w godzinach od 11:10 do 13:35 w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego  

w Rajgrodzie. 

 

W posiedzeniu wzięli udział: załącznik lista Radnych Rady Miejskiej w Rajgrodzie, załącznik 

lista Sołtysów z Gminy Rajgród. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:  

1. Ireneusz Gliniecki – Burmistrz Rajgrodu  

2. Piotr Milewski – Sekretarz 

3. Joanna Andruk – Skarbnik 

4. Załącznik lista gości zaproszonych na posiedzenie X Sesji Rady Miejskiej 

w Rajgrodzie. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1.Otwarcie obrad. 

2.Przyjęcie porządku obrad.  

3.Przyjęcie protokołu z VIII Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie.  

4.Przyjęcie protokołu z IX Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie.  

5.Informacja Burmistrza o wydanych zarządzeniach i pracy od ostatniej sesji.  

6.Podjęcie uchwał w sprawach:  

a)  zmian w budżecie gminy na 2019 rok,  

b)  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2019-32,  

c)  ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia 

maksymalnej  kwoty dofinansowania opłat w 2019 roku za kształcenie nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Rajgród,  

d)  zmiany  regulaminu  wynagradzania  nauczycieli  zatrudnionych  w  szkołach,  dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Rajgród,  

e)  Regulaminu udzielania uczniom pomocy materialnej o charakterze socjalnym,  

f)  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  lokalowych  położonych  w budynku 

wielofunkcyjnym nr 43a w Bełdzie.  

7.  Wnioski i oświadczenia radnych.  

8.  Sprawy różne.  

9.  Zamknięcie obrad.  
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Ad. 1. Otwarcie obrad. 

 

Obrady otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie Marek Bućko, powitał wszystkich 

uczestników obrad oraz gości i stwierdził na podstawie listy obecności prawomocność obrad. Na sesji 

na 15 radnych obecnych było 11 radnych.  

 

Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż wpłynął wniosek o zmianę porządku obrad 

polegającej na: dodaniu do punktu 6. Podjęcie uchwał w sprawach, podpunktu: 

g) zaopiniowania wniosku o uznanie za ochronne lasów położonych w granicach administracyjnych 

Gminy Rajgród, stanowiących własność Skarbu Państwa. 

Pozostałe punkty pozostają bez zmian.  

Nowy porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VIII Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

4. Przyjęcie protokołu z IX Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

5. Informacja Burmistrza o wydanych zarządzeniach i pracy od ostatniej sesji. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian w budżecie gminy na 2019 rok, 

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2019-32, 

c) ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz 

ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2019 roku za kształcenie 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę 

Rajgród, 

d) zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Rajgród, 

e) Regulaminu udzielania uczniom pomocy materialnej o charakterze socjalnym, 

f) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowych położonych  

w budynku wielofunkcyjnym nr 43a w Bełdzie, 

g) zaopiniowania wniosku o uznanie za ochronne lasów położonych w granicach 

administracyjnych Gminy Rajgród, stanowiących własność Skarbu Państwa. 

7. Wnioski i oświadczenia radnych. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący poddał nowy porządek obrad pod głosowanie Radnych. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła nowy 

porządek obrad. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z VIII Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

 

Przewodniczący poinformował, iż protokół został dostarczony Radnym na Dysku Google. 

Przewodniczący poddał protokół z VIII sesji pod głosowanie Radnych. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła protokół z VIII 

Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 
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Ad. 4. Przyjęcie protokołu z IX Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

 

Przewodniczący poinformował, iż protokół został dostarczony Radnym na Dysku Google. 

Przewodniczący poddał protokół z IX sesji pod głosowanie Radnych. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła protokół z IX 

Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

 

Ad. 5. Informacja Burmistrza o wydanych zarządzeniach i pracy od ostatniej sesji. 

Burmistrz powitał zebranych. Poinformował o wydanych zarządzeniach od nr 59/19 do 71/19 

dostępnych na BIP Urzędu Miejskiego w Rajgrodzie. Burmistrz rozpoczął od przeprosin Radnych za 

nieobecność na ostatniej sesji. 

2 lipca w godzinach popołudniowych Burmistrz uczestniczył w spotkaniu organizacyjnym 

dotyczącym Dożynek Diecezji Ełckiej zorganizowanym przez Ks. Proboszcza Hieronima Mojżuka. 

3 lipca o godzinie 19.00 w Pensjonacie „Raj” odbył się koncert w ramach „Międzynarodowego 

Festiwalu Muzyczne Dni Drozdowo-Łomża”. W trakcie sesji Burmistrz podziękował Dyrektor Marii 

Fliszewskiej za pomoc w zorganizowaniu wydarzenia. 

6-7 lipca odbyły się „Dni Rajgrodu”. Burmistrz szczególnie podziękował Kołom Gospodyń Wiejskich 

oraz pracownikom urzędu. 

8 lipca Burmistrz uczestniczył w Forum Związków Gmin Wiejskich. Spotkanie odbyło się w Wyższej 

Szkole Agrobiznesu w Łomży. Było to spotkanie jednodniowe. Burmistrz poinformował, że zmienił 

się zarząd. Głównym tematem poruszanym na spotkaniu było RODO. 

16 lipca-2 sierpień Burmistrz przebywał na urlopie. 

12 sierpnia Odbyły się obchody Święta Wojska Polskiego w Grajewie, w których uczestniczył 

Burmistrz. Przed obchodami odbyło się spotkanie w Siedzibie Państwowej Straży Pożarnej z 

Wiceministrem Spraw Wewnętrznych i Administracji Jarosławem Zielińskim. Spotkanie dotyczyło 

zmian ustawowych w zakresie dofinansowania Ochotniczej Straży Pożarnej. Burmistrz mówił o 

podpisaniu wniosku o dofinansowanie w zakresie do 5000.00 zł 

16 sierpnia Burmistrz był na spotkaniu z ks. Proboszczem Krzysztofem Garbowskim. Drugie 

spotkanie tego dnia Burmistrz odbył z Danielem i Mateuszem Tuzinowskim z związku z utworzeniem 

oddziału Akademii Małego Piłkarza w Rajgrodzie. 

20 sierpnia Burmistrz spotkał się z ks. Proboszczem w sprawie organizacji Dożynek Diecezji Ełckiej. 

22 sierpnia Burmistrz kolejny raz spotkał się z ks. Proboszczem. Spotkanie również dotyczyło 

Dożynek Diecezji Ełckiej. Tego samego dnia Burmistrz był na turnieju tenisa stołowego w Kosówce. 

23 sierpnia Burmistrza odbył spotkanie z udziałem Sołtysów gminy Rajgród i Koła Gospodyń 

Wiejskich wraz z ks. Proboszczem w sprawie Dożynek Diecezji Ełckiej w siedzibie Urzędu Miasta w 

Rajgrodzie. 

 28 sierpnia Burmistrz poinformował o kontroli ISO. 

 29 sierpnia Burmistrz brał udział w spotkaniu zarządu Lokalnej Grupy Działania „Biebrzański Dar 

Natury”  
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      Inwestycje w Gminie Rajgród w okresie od ostatniej sesji (tj. 28.06.2019 r.) 

•  Zakończył się montaż instalacji solarnych na terenie gminy Rajgród. W ramach projektu 

dofinansowanego ze środków Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014-2020, 

firma Sungrant z Białegostoku zainstalowała 53 zestawy kolektorów słonecznych do 

wspomagania podgrzewania ciepłej wody użytkowej na budynkach mieszkańców Gminy. 

• Trwają prace nad montażem instalacji paneli fotowoltaicznych na budynkach 

mieszkalnych i budynkach użyteczności publicznej w naszej gminie. Z uwagi na 

rozszerzenie zakresu inwestycji, tj. zwiększenie mocy instalacji fotowoltaicznej na 

budynku Urzędu Miejskiego z 3 kW do 6 kW, przedłużony został termin realizacji 

inwestycji do dnia 12.08.2019 r. Inwestycja również jest dofinansowana ze środków Unii 

Europejskiej w ramach RPOWP.  

• Inwestycje pn. „Utworzenie miejsca rekreacji w miejscowości Czarna Wieś” oraz projekt 

promocyjny Domu Kultury pn. „Podniesienie atrakcyjności turystycznej i kulturalnej 

Gminy Rajgród” zostały zakwalifikowane do dofinansowania w ramach Programu 

Operacyjnego „Rybactwo i Morze”. Wnioski Gminy oraz Domu Kultury przeszły 

pozytywną ocenę Rady Stowarzyszenia „Lokalna Grupa Rybacka - Pojezierze Suwalsko-

Augustowskie” w Suwałkach i zostały przekazane do dalszej weryfikacji do Urzędu 

Marszałkowskiego. Planowany termin realizacji obu operacji: 2020 rok. 

• Dnia 20 sierpnia br. złożyliśmy wniosek o dofinansowanie zadania „Rozwój 

ogólnodostępnej infrastruktury kulturalnej i rekreacyjnej poprzez zakup wyposażenia do 

Domu Kultury w Rajgrodzie” w ramach „Wsparcia na wdrażanie operacji w ramach 

strategii rozwoju lokalnego kierowanego przez społeczność” w ramach „Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich 2014-2020” planowany koszt inwestycji to 57 880,00 zł z 

czego dofinansowanie ma wynieść  36 829,00 zł.  

• Realizujemy „Program odnowy wsi województwa podlaskiego” w ramach, którego Gmina 

Rajgród otrzyma wsparcie na zakupu wyposażenia do świetlic wiejskich w Rydzewie i 

Pieńczykowie. Wnioski o dofinansowanie Gmina złożyła w marcu bieżącego roku. Umowa 

na dofinansowanie została podpisana 2 lipca 2019 r. 

Całkowity koszt każdego zadania wynosi 24 110,00 zł, w tym dofinansowanie 50 %, 

tj. po 12 000,00 zł na zadanie. 

• W dniu 28 czerwca br. podpisaliśmy wniosek aplikacyjny do Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Podlaskiego na realizację budowy instalacji fotowoltaicznej o mocy blisko 

50 kW na potrzeby stacji uzdatniania wody w Rajgrodzie. Środki na ten cel pochodzą z 

budżetu Unii Europejskiej z Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014-2020. 

Przewidywany termin rozstrzygnięcia konkursu to listopad 2019 r. Jeżeli Gmina otrzyma 

dofinansowanie, inwestycja będzie realizowana w 2020 roku. 

 Szacunkowy koszt budowy instalacji wynosi 288 572,76 zł, z tego dofinansowanie 80 %. 

• W dniu 28 czerwca br. podpisaliśmy również umowę z firmą Emkan-Pro Krzysztof 

Murawski z siedzibą Pstrągi Gniewoty 6, 18-300 Zambrów, na realizację zadania pn. 

„Budowa przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy Rajgród”, na kwotę 

999 928,50 zł. Termin rozpoczęcia prac montażowych planowany jest na dzień 14 
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września br. Wykonawca zobowiązał się zrealizować zamówienie do dnia 30 października 

2019 r.  

Zadanie jest współfinansowane ze środków Unii Europejskiej w ramach PROW 2014-2020 

i obejmuje budowę 71 przydomowych biologicznych oczyszczalni ścieków. Dofinansowanie 

wynosi 63,63 %, wkład własny poniosą mieszkańcy, którzy zadeklarowali udział w projekcie.  

 

KOMUNIKAT!!! 

W związku z rezygnacją siedmiu mieszkańców z inwestycji, poszukujemy osób chętnych do 

montażu oczyszczalni przydomowych. Możemy zaproponować 5 oczyszczalni dla gospodarstw 

domowych do czterech osób oraz 2 oczyszczalnie dla gospodarstw domowych powyżej 4 osób. 

Wkład własny mieszkańca do oczyszczalni mniejszej wynosi 5740,15 zł, natomiast wkład do 

oczyszczalni większej wynosi 6 212,46 zł. 

• W dniu dzisiejszym przedstawiciele OSP w Rajgrodzie odbierają z firmy SZCZĘŚNIAK 

Pojazdy Specjalne Sp. z o.o., Bielsko-Biała samochód pożarniczy w ramach zadania 

„Zakup średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego dla OSP KSRG Rajgród”.  

Wartość samochodu wynosi 769 980,00 zł brutto. 

• Do końca września br. zostanie zakończona budowa dwóch Otwartych Stref Aktywności 

(OSA) w ramach zadania pn.: „Budowa siłowni plenerowej oraz utworzenie strefy relaksu 

w miejscowości Sołki” oraz „Budowa siłowni plenerowej oraz utworzenie strefy relaksu w 

miejscowości Stoczek”. Koszt realizacji zadania wynosi 111 788,00 zł, uzyskane 

dofinansowanie to 50 000,00zł 

• Dnia 28 sierpnia br. złożyliśmy wniosek o dofinansowanie przebudowy drogi gminnej 

w miejscowości Wólka Piotrowska, w ramach Funduszu Dróg Samorządowych. 

• W dniu 26 sierpnia br. nastąpiło otwarcie ofert w postępowaniu o udzielenie zamówienia 

publicznego prowadzonego w trybie przetargu nieograniczonego na realizację zadania pn. 

„Zakup biletów miesięcznych umożliwiających dowóz uczniów do placówek 

oświatowych na terenie gminy Rajgród w latach szkolnych 2019/2020 i 2020/2021” 

Kwota, jaką zamierzaliśmy przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia wynosi 540 837,00 

zł. brutto. 

Przed upływem terminu składania ofert złożono następujące oferty: 

Nr oferty Nazwa i adres Wykonawcy 
Cena ofertowa 

brutto 
Monitoring 

wizyjny 
Pojazdy 

rezerwowe 

1 

Podlaska Komunikacja 

Samochodowa NOVA S.A. 

ul. Bohaterów Monte Cassino 8 

15-873 Białystok 

1 034 208,00 6 pojazdów 2 pojazdy 

2 

Faster Typa Radosław 

ul. Mazurska 9/4 

10-519 Olsztyn 

847 878,20 6 pojazdów 3 pojazdy 

• Dnia 29 sierpnia br. ogłosiliśmy przetarg na realizację zadania pn. „Przebudowa dróg 

gminnych w Gminie Rajgród”. Inwestycja podzielona jest na dwie części i obejmuje 

swym zakresem przebudowę drogi gminnej w Bukowie i Orzechowce. Przedmiotowe 

zamówienie przewidziane jest do dofinansowania ze środków Funduszu Dróg 
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Samorządowych na terenie województwa podlaskiego. Termin składania ofert upływa dnia 

17.09.2019 r. 

• W dniu 09 sierpnia br. otrzymaliśmy informację, że nasz wniosek pn.: „Ochrona 

Krajobrazu oraz zasobów przyrodniczych przez zagospodarowanie nadbrzeża 

Jeziora Rajgrodzkiego w Rajgrodzie oraz terenów przyległych” został 

zakwalifikowany do dofinansowania w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Podlaskiego na lata 2014-2020, Osi Priorytetowej VI Ochrona środowiska i 

racjonalne gospodarowanie jego zasobami. W dniu 14.08.2019 r. wysłano dokumenty 

niezbędne do zawarcia umowy o dofinansowanie.  

Gmina Rajgród otrzymała dofinansowanie na realizację projektu pn. „Ochrona krajobrazu oraz 

zasobów przyrodniczych przez zagospodarowanie nadbrzeża Jeziora Rajgrodzkiego w Rajgrodzie 

oraz terenów przyległych” 

 

Zarząd Województwa Podlaskiego przyznał Gminie Rajgród dotację z Regionalnego Programu 

Operacyjnego na inwestycję polegającą na budowie ścieżki dydaktycznej obejmującej teren 

nadbrzeżny Jeziora Rajgrodzkiego w Rajgrodzie: od nowo wybudowanej przystani wędkarskiej przy 

Spółdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko-Własnościowej do YC Arcus, dalej wokół Góry Zamkowej, 

aż do ujścia rzeki Jegrznia z Jeziora Rajgrodzkiego (przy ul. Piaski). 

 

Dzięki położeniu w centrum Rajgrodu ścieżka będzie dobrze skomunikowana z głównymi drogami 

dojazdowymi oraz trasami pieszymi i rowerowymi, a dzięki otwarciu na jezioro w sposób naturalny 

będzie prezentować bogactwo obszaru chronionego krajobrazu „Pojezierze Rajgrodzkie”, w tym 

siedlisk i żerowisk dzikich ptaków, płazów, ryb i małych ssaków (wiele z tych zwierząt to gatunki 

chronione prawem krajowym oraz UE). 

 

Na podstawie analizy najlepszego sposobu prezentacji bogatych wartości przyrodniczych, Gmina 

stworzyła spójną koncepcję około trzymetrowej ścieżki przyrodniczej, w określonych miejscach 

rozbudowanej o dodatkowe elementy. Będą to punkty edukacyjne, punkty cichej obserwacji, punkty 

słuchania przyrody, punkty obserwacji dalekiej, wieża widokowa na szczycie Góry Zamkowej, 

miejsce wodowania sprzętu pływającego, utwardzone dojścia łączące ścieżkę z głównymi ulicami 

miasta i inne. 

 

Inwestycja realizowana będzie w systemie „zaprojektuj i wybuduj”, tj. Gmina wyłoni w drodze 

przetargu wykonawcę, którego zadaniem będzie sporządzenie dokumentacji projektowej, uzyskanie 

wszelkich wymaganych zgód, decyzji i zezwoleń a następnie  wykonanie robót budowlanych i 

montażowych. 

 

Realizację projektu rozłożono na pięć lat wg następującego harmonogramu: 

2019 r. – opracowanie programu funkcjonalno-użytkowego 

2020 r. – opracowanie dokumentacji projektowej i uzyskanie wszelkich zgód, zezwoleń, decyzji 

2021 r. – wykonanie prac porządkowych oraz budowa ścieżki w rejonach przystani wędkarskiej i 

Góry Zamkowej 
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2022 r. – budowa ścieżki na odcinku wzdłuż zabudowy miejskiej, budowa schodów terenowych i 

wieży widokowej na Górze Zamkowej 

2023 r. – budowa pomostów przybrzeżnych, utwardzonych dojść, montaż elementów małej 

architektury, lunet, tablic edukacyjnych, oświetlenia, monitoringu i innych. 

Całkowity koszt zadania oszacowano na 9 201 169,35 zł, w tym dofinansowanie 7 640 214,19 zł. 

Rola ścieżek dydaktycznych w edukacji jest ogromna, ponieważ umożliwia poznanie 

najciekawszych walorów przyrodniczych na danym terenie. Ścieżki uwrażliwiają na piękno 

przyrody, rozwijają i wzbogacają kulturę turystyczną. 

W wyniku realizacji projektu polegającego na budowie infrastruktury chroniącej przyrodę, nastąpi 

wzrost atrakcyjności turystycznej Rajgrodu i całego regionu. 

 

Po przemowie, burmistrz przekazał głos Danielowi Tuzinowskiemu oraz Mateuszowi Tuzinowskiemu 

-Założycielom Akademii Małego Piłkarza. Przedstawiciel Akademii przedstawił plan rozpoczęcia 

treningów piłkarskich w Rajgrodzie. Poinformowal o spotkaniu organizacyjnym, którę odbędzie sie 12 

września 2019r. Daniel Tuzinowski poprosił sołtysów aby poinformować mieszkańców swoich 

sołectw o takowym projekcie. Następnie głos przejął Burmistrz ws. podjęcia działań reaktywacyjnych 

drużyny Jegrznia Rajgród. Zaproponowano założenie młodzieżowego oddziału Jegrzni Rajgród. 

Następnie Daniel Tuzinowski przedstawił sposób organizacji zajęć oraz poinformował o różnorakich 

atrakcjach takich jak turnieje i obozy oraz wyjazdy na mecze Ekstraklasy do Białegostoku.  

Sołtys Wojciech Więckowski zapytał, czy zajęcia piłkarskie będą relatywne z grafikiem zajęć 

szkolnych i grafikiem odjazdu autobusów szkolnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Bućko odpowiedział, że zajęcia piłkarskie będą odbywać się 

po zajęciach lekcyjnych. Natomiast temat autobusów nie jest przewidywany. 

Następnie głos przejął Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego Andrzej Graczewski. Poinformował, 

że wkład rodziców jest nieodzowny i wspierający każde dziecko. Dyrektor przedstawił w jak sposób 

będą działały treningi. 

 

Głos zabrała sołtys Wólki Małej Irena Babul. Zapytała czy przewidziane są zajęcia dla dziewczynek. 

Daniel Tuzinowski odpowiedział, że jedynym ograniczeniem w zajęciach jest wiek uczestnika.  

 

Sołtys Danowa Wiesław Mroziewski skierował pytanie do Burmistrza, czy będą dodatkowe kursy 

autokarowe na trasie Grajewo-Rajgród na zajęcia piłkraskie dla dzieci z poza Rajgrodu.  

Odpowiedzi udzielił Burmistrz. Poinformował, iż gmina nie przewiduje transportu dla dzieci oraz 

proponuje aby to rodzice dowozili dzieci na zajęcia piłkarskie. 

 

Ad.6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian w budżecie gminy na 2019 rok, 

Głos zabrała Skarbnik Gminy- Joanna Andruk. 

Skarbnik J. Andruk poinformowała o planowanych zmianach w dochodach i wydatkach m.in. z tytułu:  

Po stronie planów dochodów i wydatków wprowadza się następujące zmiany: 
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1. Dokonuje się przeniesienia środków z rozdziału 92109 do rozdziału 01095 po stronie 

dochodów kwota  

24.009,00zł, po stronie wydatków kwota ogółem 48.220,00zł – realizacja zadań z programu 

odnowy wsi. 

2. Dokonuje się zmian pomiędzy paragrafami dotyczącymi działu 754: zwiększenia na kwotę 

15.980,00zł, zmniejszenia kwotę 7.000,00zł - potrzeby bieżące. 

3. Dokonuje się zmian pomiędzy rozdziałami i paragrafami dotyczącymi wydatków 

Niepublicznych Szkół Podstawowych w Bełdzie oraz w Woźnejwsi zs.w Karczewie: 

*Bełda: zwiększenie w rozdziale 80103-oddział przedszkolny: kwota 3.000,00zł; zwiększenie w 

rozdziale-80104 przedszkola: kwota 22.000,00zł*Woźnawieś zs.w Karczewie: zmniejszenie w 

rozdziale-80101 szkoły podstawowe: kwota 12.000,00zł zmniejszenie w rozdziale-80104 

przedszkola: kwota 13.000,00zł 

Zmiany dotyczą różnic w ilości uczniów w poszczególnych oddziałach. 

4. Dokonuje się zmian pomiędzy paragrafami wydatków dotyczącymi rozdziału 60016 drogi 

gminne publiczne: zwiększa się paragraf 4300 -13.000,00zł; zmniejsza się paragrafy: 4210-

4.000,00zł oraz 4270-9.000,00zł – w związku z bieżącymi potrzebami. 

5. Dokonuje się zmian pomiędzy paragrafami wydatków w rozdziale 70005 gospodarka 

gruntami i nieruchomościami: zmniejsza się paragraf 4300-zakup usług pozostałych, a zwiększa 

paragraf 4430 – różne opłaty i składki: kwota 5.000,00zł. 

6. Dokonuje się zmniejszenia w związku z oszczędnością w rozdziale 75095-pozostała 

działalność par. 4430-różne opłaty i składki o kwotę 10.880,00zł z przeznaczeniem na bieżące 

potrzeby odpowiednio w rozdziałach: 75022-2.580,00zł; 75095-3.500,00zł; 75075-4.000,00zł; 

92195-800,00zł 

7. Dokonuje się zwiększenia w rozdziale 80101: *po stronie dochodów – kwota 1.800,00zł; *po 

stronie wydatków – kwota 1.900,00zł – środki na realizację programu Youngster Plus w ramach 

współpracy z Fundacją Europejskiego Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej. 

8. Dokonuje się zwiększenia w planie dochodów w związku z ponad planowanymi dochodami: 

*rozdział 60016 na ogólną kwotę 6.054zł - wpływ należności ściągniętej przez komornika od 

dłużnika; rozdział 70005 –kwota-964zł-opłaty za przekształcenie prawa wieczystego 

użytkowania w prawo własności; *rozdział 75618- kwota 2.700zł – wpływy z opłat za zajęcie 

pasa drogowego; *rozdział 90095-kwota 87zł - zwrot niewykorzystanej zaliczki na koszty 

komornicze. 

9. Dokonuje się zmniejszenia po stronie dochodów-59.500,00zł i wydatków- 62.620,00 zł w 

związku ze środkami planowanymi pierwotnie na opracowanie projektu budowlanego, który 

zostanie wykonany w 2020roku. Dotyczy zadania pn. Ochrona krajobrazu oraz zasobów 

przyrodniczych poprzez zagospodarowanie nadbrzeża J.Rajgrodzkiego w Rajgrodzie oraz 

terenów przyległych. Rozdział 63003. 

10. Dokonuje się zmniejszenia po stronie dochodów-35.122,00zł i wydatków-70.295,00zł w 

związku z rozstrzygnięciami przetargowymi dot. inwestycji pn. „Instalacje OZE dla budynków 

użyteczności publicznej w gminie Rajgród”. Rozdział 90095. 

11. Dokonuje się zmniejszenia po stronie wydatków – kwota 55.730,00zł- w związku ze 

zwrotem podatku VAT od inwestycji pn.„Instalacje OZE dla budynków mieszkalnych w 

Gminie Rajgród”. Rozdział 90095. Dokonuje się zmniejszenia po stronie dochodów-

273.650,00zł i po stronie wydatków - 423.000,00zł w związku z przesunięciem na 2020 rok 

zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja oświetlenia ulicznego w gminie Rajgród”. Pomimo 

przeprowadzenia dwóch postępowań przetargowych nie udało się wyłonić wykonawcy ze 

względu na zbyt wysokie ceny ofertowe. Instytucja zarządzająca RPOWP wyraziła zgodę na 

podwyższenie dofinansowania o 25% i realizację inwestycji w 2020roku. Rozdział 90015. 

13. Dokonuje się zmniejszenia wydatków na zadanie inwestycyjne pn. „Przebudowa linii 

energetycznej przy ul.1 Maja w Rajgrodzie - 10.000,00zł. ”Jest to zadanie, które miało być 

wykonane równoważnie z zadaniem opisanym w punkcie 12, dlatego jego realizacja odbędzie 

się w 2020roku. Rozdział 90015. 
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14. Dokonuje się zwiększenia po stronie dochodów w związku ze zwiększeniem przez PUW 

dotacji celowej na zwrot części wydatków wykonanych w ramach funduszu sołeckiego w 

2018r. Ogólna kwota 81.150,00zł. Rozdział 75814. 

15. Dokonuje się zwiększenia po stronie dochodów w związku z otrzymaniem pomocy 

finansowej w formie dotacji od Starostwa Powiatowego w Grajewie na dofinansowanie zakupu 

samochodu strażackiego dla OSP Rajgród w ramach realizacji zadania pn.. „Zakup średniego 

samochodu ratowniczo – gaśniczego dla OSP KSRG Rajgród”. Rozdział 75412, kwota 

50.000,00zł oraz zwiększenia po stronie wydatków  

z przeznaczeniem na dotację na zakup samochodu-(koszty ubezpieczenia)-10.000,00zł. 

16. Dokonuje się zwiększenia po stronie dochodów w związku z otrzymaniem zwrotu z tytułu 

utraconych dochodów - zwolnienie z podatku od nieruchomości gruntów pod wodami 

powierzchniowymi płynącymi – kwota 4.616,00zł oraz zmniejszenia dotyczącego podatku od 

nieruchomości od osób prawnych – kwota 61.065,00zł. Rozdział 75615. 

17. Dokonuje się zmniejszenia w planie wydatków OPS w związku z dostosowaniem środków 

własnych do umowy dotacji na realizację programu „Posiłek w szkole i w domu”. Kwota – 

28.023,00zł. Rozdział 85230. 

18. Dokonuje się zmniejszenia w planie wydatków OPS w związku z niezrealizowaniem 

planowanych na 2019 rok projektów w rozdziałach 75495 i 85395 na ogólną kwotę 25.000,00zł. 

19. Dokonuje się zmniejszenia w planie wydatków OPS w związku z mniejszą ilością 

wniosków na dodatki mieszkaniowe, niż pierwotnie planowano. Kwota 15.000,00zł. Rozdział 

85215. 

20. Dokonuje się przeniesień pomiędzy paragrafami planu wydatków OPS w rozdziałach 85228 

i 85295 z dostosowaniem kwot do aktualnych potrzeb-kwota 440zł. 

21. Zwiększa się plan dochodów i wydatków w związku z otrzymaniem dotacji celowej z PUW 

na zadania zlecone – organizowanie i świadczenie specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi. Rozdział 85228. Kwota 43.000,00zł. 

22. Dokonuje się zmian w planie wydatków ZSP w Rajgrodzie pomiędzy paragrafami 

dotyczącymi realizacji projektu pn.: „Szkoła w Rajgrodzie - szkołą kompetencji kluczowych”. 

Dostosowanie do bieżących potrzeb. Rozdział 80195. Kwota 612,00zł. 

23. Dokonuje się zmian w planie wydatków ZSP w Rajgrodzie w związku z wygaszeniem 

oddziałów gimnazjalnych następuje likwidacja rozdziałów 80110 i 80152. Kwota ogółem 

22.759,00zł zostaje przeniesiona do rozdziałów 80101 i 80150. 

24. Dokonuje się zwiększenia planu dochodów i wydatków w związku z wprowadzeniem 

dwóch dróg zakwalifikowanych do dofinansowania w ramach Funduszu Dróg Samorządowych: 

Przebudowa dróg w miejscowości Bukowo-zwiększenie dochodów o 227.012,00zł, zwiększenie 

wydatków o 449.169,00zł. 

Przebudowa drogi gminnej publicznej w miejscowości Orzechówka-zwiększenie dochodów o 

172.189,00zł, zwiększenie wydatków o 337.243,00zł. 

25. Zwiększa się plan dochodów i wydatków w związku z otrzymaniem dotacji celowej z KBW 

na zadania zlecone – wybory do Sejmu i Senatu zarządzone na dzień 13 października 2019r. 

Kwota 10.300,00zł. Rozdział 75108. 

26. Zwiększa się plan dochodów i wydatków w związku z otrzymaniem dotacji celowej z PUW 

na zadania zlecone – na realizację rządowego programu „Dobry Start” tj. na wypłatę świadczeń 

oraz na koszty obsługi zadania. Rozdział 85504. Kwota 74.000,00zł. 

27. Zwiększa się wydatki w rozdziale 80113 w związku z rozstrzygnięciem przetargu na dowóz 

uczniów do szkół. Kwota 68.824,00zł. 

28. W związku ze złożonymi przez Sołectwa Orzechówka, Wólka Piotrowska, Turczyn, Wojdy, 

Danowo, Miecze, Kołaki, Czarna Wieś, Kozłówka, Pieńczykowo, Pieńczykówek, Woźnawieś II 

wnioskami o zmianę przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2019 dokonuje się 

stosownych zmian w budżecie Gminy Rajgród. 

 

Wynik operacyjny stanowiący różnicę pomiędzy dochodami bieżącym, a wydatkami bieżącymi  

w 2019 roku jest dodatni, co oznacza, że została zachowana relacja z art. 242 ustawy o finansach 

publicznych. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym Radnym projekt uchwały  

Nr X/70/19 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 30 sierpnia 2019 r. w sprawie zmian w budżecie 

gminy Rajgród na rok 2019. Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Komisje wydały pozytywną opinię. 

Przewodniczący RM poddał uchwałę głosowaniu Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

X/70/19 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 30 sierpnia 2019 r. w sprawie zmian w budżecie gminy 

Rajgród na rok 2019. 

 

 

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2019-32, 

 

Skarbnik poinformowała, iż zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej są spójne ze zmianami 

wprowadzonymi w uchwale Nr X/70/19 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 30 Sierpnia 2019 r. w 

sprawie zmian w budżecie gminy. Z przedstawionych w prognozie wartości wynika, że w latach 2019-

32 nie zostanie naruszona relacja, o której mowa w art. 243 ustawy o finansach publicznych to jest 

stosunek łącznej kwoty przypadających w danym roku budżetowym spłat rat kredytów wraz z 

należnymi w danym roku odsetkami do planowanych dochodów ogółem budżetu. W latach kolejnych 

nie przekroczy średniej arytmetycznej z obliczonych dla ostatnich trzech lat relacji dochodów 

bieżących, powiększony o dochody ze sprzedaży majątku oraz pomniejszony o wydatki bieżące do 

dochodów ogółem budżetu.  

Wynik operacyjny stanowiący różnicę pomiędzy dochodami bieżącymi, a wydatkami bieżącymi w 

2019 roku jest dodatni, co oznacza, że została zachowana relacja z art. 242 ustawy o finansach 

publicznych. 

 

Przewodniczący RM zapytał o pytania do Pani Skarbnik. Pytań nie było. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały Nr 

X/71/19 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 30 Sierpnia 2019 r. w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2019-32.  

Przewodniczący RM zapytał czy są jakieś propozycję odnośnie projektu uchwały Nr X/71/19 Rady 

Miejskiej w Rajgrodzie. Propozycji nie było.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie poprosił o przedstawienie opinii komisji. Komisje 

wydały pozytywną opinię.  

 

Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie Radzie Miejskiej.  

Z związku z problemami technicznymi Przewodniczący RM zarządził głosowanie manualne poprzez 

podniesienie ręki. W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie 

przyjęła Uchwałę nr X/71/19 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 30 sierpnia 2019 r. w sprawie 

Wieloletnie Prognozy Finansowej Gminy Rajgród na lata 2019-32. 

 

 

c) ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2019 roku za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Rajgród, 

 

Głos zabrał Sekretarz – Piotr Milewski. Sekretarz poinformował Radę Miejską, że środki finansowe 

na doskonalenie zawodowe nauczycieli określone są w uchwale budżetowej na 2019 rok. Planuję się 

rozdysponowanie środków na następujące specjalności kształcenia: 
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1) pozwalające na zdobycie kwalifikacji do nauczania kolejnych przedmiotów (doradztwo zawodowe, 

historia, biologia, programowanie/robotyka, integracja sensoryczna, tyflopedagogika, terapia 

pedagogiczna, edukacja wczesnoszkolna, oligofrenopedagogika, autyzm), 

2) pozwalające na pogłębienie wiedzy merytorycznej i doskonalenie umiejętności nauczycieli oraz 

dyrektorów placówek oświatowych, 

3) mające wpływ na udzielanie pomocy psychologiczno-pedagogicznej w placówkach oświatowych, 

4) mające wpływ na wspieranie rozwoju dziecka. 

 

Sekretarz poinformował o dofinansowaniu w wysokości do 500 zł czesnego opłacanego jako koszty za 

semestr nauki przez nauczyciela. Sekretarz upomina, że wcześniej trzeba złożyć stosowny wniosek o 

dofinansowanie. 

Sekretarz poinformował ze projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Związek 

Nauczycielstwa Polskiego.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym Radnym projekt uchwały Nr 

X/72/19 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 30 Sierpnia 2019 r. w sprawie ustalenia planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat w 2019 roku za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu 

prowadzonych przez Gminę Rajgród.  

Przewodniczący RM zapytał czy są jakieś propozycję odnośnie projektu uchwały Nr X/72/19 Rady 

Miejskiej w Rajgrodzie. Propozycji nie było.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie poprosił o przedstawienie opinii komisji. Komisje 

wydały pozytywną opinię.  

Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie Radzie Miejskiej.  

 
W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie przyjęła większością głosów (jeden 

wstrzymujący) Uchwałę nr X/72/19 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 30 sierpnia 2019 r. w sprawie 

ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2019 roku za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Rajgród. 

 

d) Zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Rajgród, 

Głos przejął Sekretarz – Piotr Milewski. Sekretarz poinformował Radę Miejską o propozycji zmiany 

w dodatku pieniężnym dla nauczycieli związku z wychowawstwem klasy tzn.  

 

-wychowawcy klas szkół podstawowych będą otrzymywać wynagrodzenie w wysokości 300,00 zł 

miesięcznie za każdą klasę; 

-wychowawcy oddziału przedszkolnego będą otrzymywać wynagrodzenie w wysokości 200,00 zł 

bądź 300,00 zł, jeżeli oddział liczy powyżej 15 wychowanków. 

 

Po przedstawieniu projektu uchwały przez Sekretarza głos zabrał Burmistrz.  

 

Burmistrz poinformował Radę Miejską, że decyzja o podwyżkach oddziału przedszkolnego nie była 

narzucana i jest propozycją samorządu. Burmistrz argumentuje, iż wychowawstwo w tego typu 

oddziałach jest równie trudne i pracochłonne jak w klasach I-VIII.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są jakieś pytania odnośnie projektu uchwały Nr X/73/19 

Rady Miejskiej w Rajgrodzie.  

 

Sołtys Więckowski zadał pytanie czy jest inna ustawa, która wprowadza adekwatną korektę finansową 

dla samorządu szkolnego oraz nauczycielom.  

Burmistrz udzielił odpowiedzi, powtarzając informacje medialną na temat dofinansowania tj. 1 miliard 

zł. Burmistrz informuje, że pieniądze są wliczone w budżet Gminy, lecz jeszcze ich nie posiada.  
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Przewodniczący RM zapytał czy są jakieś propozycję odnośnie projektu uchwały Nr X/73/19 Rady 

Miejskiej w Rajgrodzie. Propozycji nie było.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie poprosił o przedstawienie opinii komisji.  

Komisje wydały pozytywną opinię.  
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały Nr X/73/19 pod głosowanie Radzie Miejskiej.  

 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie przyjęła większością głosów (jeden 

głos wstrzymujący) Uchwałę Nr X/73/19 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 30 sierpnia 2019 r. w 

sprawie zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Rajgród. 

 

e) Regulaminu udzielania uczniom pomocy materialnej o charakterze socjalnym, 

 

Głos przejęła Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Rajgrodzie- Joanna Katarzyna Hader. 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej poinformowała, że pomoc materialna o charakterze socjalnym 

w znaczący sposób poszerzy zakres działań ośrodka gdzie uczniowie mają się rozwijać a brak jest 

funduszy. Kierownik przedstawiła zebranym najważniejsze zasady regulaminu. Stypendium szkolne 

może być przyznawane w formie m. in.:  

-stworzenia zajęć muzycznych; 

-zakupu/wypożyczenia instrumentów muzycznych; 

-zakupu strojów; 

-opłacania wyjść do instytucji kulturalnych, wycieczek edukacyjnych, kolonii i obozów 

sportowych. 

 

Przewodniczący RM zapytał czy są inne propozycje do projektu uchwały. Propozycji nie było. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie poprosił o przedstawienie opinii komisji.  

Komisje wydały pozytywną opinię.  
Przewodniczący RM poddał projekt Uchwały Nr X/74/19 pod głosowanie Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

X/74/19 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 30 sierpnia 2019 r. w sprawie regulaminu udzielania 

uczniom pomocy materialnej o charakterze socjalnym, 

 

 

f) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowych położonych  

w budynku wielofunkcyjnym nr 43a w Bełdzie, 

 

Głos przejął Sekretarz – Piotr Milewski. Sekretarz poinformował Radę Miejską, że potrzebna jest 

zgoda RM jako niezbędnik, aby móc podejmować dalsze działania w celu sprzedaży budynku 

wielofunkcyjnego nr 43a w Bełdzie. 

 

Przewodniczący RM zapytał czy są pytania w sprawie uchwały. Pytań nie zadano.  

Przewodniczący RM zapytał czy są inne propozycje do projektu uchwały. Propozycji nie było. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie poprosił o przedstawienie opinii komisji.  

Komisje wydały pozytywną opinię.  
Przewodniczący RM poddał projekt Uchwały Nr X/75/19 pod głosowanie Radzie Miejskiej.  

 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

X/75/19 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 30 sierpnia 2019 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości lokalowych położonych w budynku wielofunkcyjnym nr 43a w Bełdzie.  

 

g) Zaopiniowania wniosku o uznanie za ochronne lasów położonych w granicach administracyjnych 

Gminy Rajgród, stanowiących własność Skarbu Państwa. 
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Głos przejął Sekretarz – Piotr Milewski. Sekretarz poinformował, że Nadleśnictwo Rajgród wystąpiło 

z prośbą do Rady Miejskiej, aby zaopiniowano projekt lasów ochronnych na terenie nadleśnictwa 

Rajgród. Sekretarz poinformował, że zgodnie z ustawą o lasach ochronnych ostateczną decyzję w 

sprawie uznania lasów za ochronne podejmuje Minister Środowiska na wniosek Dyrektora 

Generalnego Lasów Państwowych po uzgodnieniu z Radą Gminy. Sekretarz stwierdził, że wniosek 

Nadleśnictwa Rajgród ma charakter konsultacyjny. 

 

 Zgodnie z wykazem tereny, które mają być uznane za ochronne, Nadleśnictwo Rajgród wskazało 

1119 ha lasów, z czego 178 ha na terenie miasta Rajgród, a na obszarach wiejskich 941 ha. 

 

Sekretarz poinformował, że przed sesją odbyło się spotkanie komisji gdzie przedstawiciel 

Nadleśnictwa Rajgród-Inżynier Nadzoru Wojciech Dudziuk szczegółowo objaśnił na czym polega to 

zaopiniowanie wniosku. 

 

Przewodniczący RM zapytał czy są propozycję odnośnie treści uchwał. Nie stwierdzono żadnych 

propozycji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie poprosił o przedstawienie opinii komisji.  

Komisje wydały pozytywną opinię.  
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały Nr X/76/19 pod głosowanie Radzie Miejskiej. W wyniku 

zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie przyjęła Uchwałę nr X/76/19 Rady Miejskiej w 

Rajgrodzie z dnia 30 sierpnia 2019 r. w sprawie zaopiniowania wniosku o uznanie za ochronne lasów 

położonych w granicach administracyjnych Gminy Rajgród, stanowiących własność Skarbu Państwa. 

 

Ad.7. Wnioski i oświadczenia radnych.  

Radny Mirosław Wierzbicki zapytał Burmistrza czy planowane są zajęcia sportowe dla dorosłych. 

Radny Wierzbicki uzasadnia swoje pytanie opinią, że jest zainteresowanie wśród osób starszych.  

Burmistrz odpowiedział, że nie ma takich planów.  

Następnie głos zabrała Dyrektor Domu Kultury – Maria Fliszewska. Dyrektor Domu Kultury 

poinformowała, że od początku września, dwa razy w tygodniu startują zajęcia fitnes dla dorosłych i 

dzieci. Dyrektor DK dodała, że jest możliwość stworzenia grupy dla seniorów.  

Przewodniczący RM zadał pytanie czy te zajęcia są odpłatne. Dyrektor Domu Kultury odpowiedziała, 

iż zajęcia są odpłatne w wysokości 40 zł. 

Przewodniczący RM zapytał o kolejne wnioski i oświadczenia. 

Radny Mirosław Wierzbicki poinformował Burmistrza i Radnych o nie użytkowanym żaglu, który 

został zakupiony dla Yacht Clubu „Arcus” przez Gminę Rajgród. Radny Wierzbicki wyraża 

niezadowolenie z powodu nieużytkowania żagla. Radny Wierzbicki proponuję, aby odebrać żagiel i 

wykorzystać go w celach promocyjnych Miasta i Gminy Rajgród, poprzez powieszenie go na 

makiecie żaglówki w centrum Rajgrodu. 

Następnie głos zabrał Burmistrz. Burmistrz poinformował, że żagiel jest wykorzystywany w 

żaglówce, która ma pełnić funkcję promocyjną. Zgadza się, że żaglówka mogłaby promować Miasto i 

Gminę Rajgród częściej. Burmistrz wykazał dezaprobatę odnośnie wykorzystania profesjonalnego 

sprzętu do powieszenia na makiecie. Uważa, że kosztowny i profesjonalny sprzęt powinien pełnić 

rolę, do której został stworzony.  

Następnie głos zabrała radna Anna Graczewska. Radna poinformowała, że odbyła rozmowę ze 

sternikiem w Yacht Club „Arcus” i chciałaby zorganizować rejsy żaglówką po jeziorze Rajgrodzkim 

dla ludzi z sołectw, którzy nie widzieli uroków Rajgrodu ze strony jeziora. 

Następnie głos zabrał radny Stanisław Król. Radny Król kontynuował temat żaglówki i zanegował 

pomysł Radnego M. Wierzbickiego na wykorzystanie żagli.  
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8.  Sprawy różne.  

Radny Stanisław Matysiewicz proponuje zakup i zainstalowanie klimatyzacji w sali konferencyjnej. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz. Burmistrz poinformował, że planowany jest remont pokoi 

pracowniczych. Burmistrz ogłosił, że gdy nadejdzie czas remontu, w budżecie będzie fundusz na 

instalację klimatyzacji. 

Radny Matysiewicz zadał pytanie Burmistrzowi odnośnie planach wznowienia strajku nauczycieli. 

Burmistrz poinformował, iż nie posiada żadnych informacji na temat strajku nauczycieli 

Radny Stanisław Matysiewicz poprosił o sprawdzenie pomostu w Czarnejwsi, uzasadniając, że jest w 

złym stanie, a jest to miejsce często uczęszczane przez dzieci.  

Burmistrz ogłosił, że pomost zostanie sprawdzony. 

Radny Stanisław Król uznał, że nieobecność na sesjach Rady Miejskiej jest lekceważące. 

Poinformował, iż jak Rada zaprasza na komisje lub sesje gości z zewnątrz, to Radni powinni w 

pełnym składzie RM uczestniczyć w obradach. Radny Król uważa, że wysokość wynagrodzenia 

Radnych powinna być potrącana za nieobecności na obradach komisji wspólnych i sesji.  

Głos zabrał Burmistrz. Burmistrz poinformował obecnych odnośnie poprowadzenia linii energetycznej 

do Y.C „Arcus”. Burmistrz poinformował, że inwestycja jest na etapie projektowania. PGE wyszło z 

inicjatywą o wydanie decyzji w ocenie publicznej. Po uzyskaniu decyzji PGE będzie składało wniosek 

o wydanie pozwolenia na budowę i przystąpi do realizacji. Burmistrz informuje, że patrząc 

optymistycznie budowa rozpocznie się na początku 2020 roku. 

Następnie Burmistrz ogłosił, że Starosta Grajewski zawiadamia, że w siedzibie Starostwa 

Powiatowego w Grajewie w terminie 6-16 września zostanie włączony do wglądu osób 

zainteresowanych projekt operatu opisowo-kartograficznego Agencji Gruntów i Budynków części 

jednostki ewidencyjnej Rajgród z miejscowościami Bełda, Bukowo, Ciszewo, Czarnawieś, Danowo, 

Karczewo, Karwowo, Kołaki, Kosiły, Kosówka, Kotłówka, Kuligi, Łazarze, Miecze, Orzechówka, 

Pieńczykowo, Pieńczykówek, Przestrzele, Rybczyzna, Rydzewo, Skrodzkie, Sołki, Stoczek, Turczyn, 

Wojdy, Woźnawieś, Wólka Mała, Wólka Piotrkowska. Wszyscy zainteresowani mają prawo zapoznać 

się w podanym terminie z tą dokumentacją. 

Radny Mirosław Wierzbicki zadał pytanie do starostwa dot. niedokończonego chodnika na ul. Piaski. 

Pani Dorota Bukowska – sołtys Kosówki zapytała czy jest jakaś informacja odnośnie brakujących 

koszy w Kosówce. 

Burmistrz stwierdził potrzebę sprawdzenia tej sprawy.  

 

9.  Zamknięcie obrad.  

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej o godz. 13.35 zamknął 

obrady X Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie  
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